
 

 

PROTOKÓŁ Nr 26 

z obrad XXVI Sesji VII Kadencji Rady Gminy w Kozielicach 

  z dnia 20 listopada   2017 roku 

Ad.1 Otwarcie obrad XXVI  Sesji Rady Gminy, stwierdzenie quorum. 

Obrady XXVI Sesji odbywały się w Gminnym Ośrodku Kultury  i trwały od godz.1300 do 1515.                                                                         

Obradom XXVI  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Gminy Pan Leszek Karpiński.                                                                                  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach na stan ustawowego składu Rady Gminy 

15 radnych uczestniczy 14,więc rada może obradować i podejmować uchwały. 

Nieobecni: Tadeusz Stasiak,  

Na wstępie powitał   wszystkich przybyłych na obrady sesji, gości, sołtysów, radnych 

,pracowników. 

Ad.2 i 3 Zgłaszanie zmian do porządku obrad XVIV Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek Wójta Gminy o wyprowadzenie z porządku 

obrad  projektu uchwały  w sprawie zmiany Statutu gminy Kozielice. 

- wprowadzić  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu  na nieruchomości stanowiących własność Gminy Kozielice.   – jako punkt 13 porządku 

obrad. 

-jako punkt  14 wprowadzić wniosek o zamontowanie przydomowej oczyszczani  ścieków  na 

terenie działki nr 209 w Trzeborzu. 

- wniosek o przyłącze do  budynku nr 33 i 33A w Mielnie Pyrzyckim. 

Pozostałe punkty porządku obrad otrzymują kolejną numeracje 

Przewodniczący Rady Gminy porządek obrad z naniesionym poprawkami poddał pod 

głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych na stan obecnych na sali obrad 14. Za 

przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 

było. Porządek obrad został przegłosowany i podjęty jednomyślnie.   

Porządek obrad XXVI Sesji. 

 
1. Otwarcie obrad XXVI Sesji Rady Gminy, stwierdzenie quorum. 
  
2. Zgłaszanie zmian do porządku obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 
  
3. Przyjęcie porządku obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 
  
4. Przyjęcie protokółu z obrad XXV Sesji Rady Gminy. 

5. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym. 

6.     Interpelacje i zapytania radnych. 



 

 

7.    Analiza oświadczeń majątkowych za rok 2016 

8.   Ocena realizacji zadań inwestycyjnych w roku 2017.  

   a) dyskusja,     b) przyjęcie informacji 

9.  Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości –działka  nr 
229/6 

     a) stanowiska komisji,    b)  dyskusja,   c) podjęcie uchwały 

10.  Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości –działka  nr 
422/4 

     a) stanowiska komisji,    b)  dyskusja,   c) podjęcie uchwały 

11. Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania  
mieszkaniowym  zasobem Gminy Kozielice na lata  2018-2022. 

a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały                                                                        

12.  Projekt uchwały w sprawie  „Programu współpracy Gminy Kozielice z organizacjami 
pozarządowymi   oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie z dnia 24 kwietnia 2003 r. na rok 2018”. 

a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie 

uchwały                                                                                                                                                                                           

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu  na 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Kozielice 

a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały    

14. Wniosek o zamontowanie przydomowej oczyszczani  ścieków  na terenie działki nr 209 w 
Trzeborzu. 

- wniosek o przyłącze do  budynku nr 33 i 33A w Mielnie Pyrzyckim. 

a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) zatwierdzenie wniosków    

15. Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu Gminy Kozielice na rok 2017- kwota 17.430,96  zł  

a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały    

16. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Kozielice na rok 2017 – kwota 643.048,00,00 

zł 

a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały    

17. Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozielice  na lata 

2017-2027 

a) stanowiska komisji,          b) dyskusja,          c) podjęcie uchwały    

18. Odpowiedzi Wójta na zapytania radnych. 



 

 

19.  Wnioski stałych komisji. 

20.  Wolne wnioski. 

21.  Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokółu z obrad XXV Sesji Rady Gminy. 
 
Protokół z obrad XXIV  sesji był umieszczony  na BIP. Uwag do protokółu nie wniesiono. 

Protokół został poddany pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14radnych na stan 

obecnych na sali obrad 14. Za  przyjęciem protokółu głosowało  12 radnych , głosów  przeciw 0 

wstrzymało się od głosu 2 radny. Protokół został przegłosowany i przyjęty większością  głosów 

”za” . 

Ad.5. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym. 

Informacje o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym radni otrzymali wraz z materiałami na 

sesje..Informacja stanowi załącznik do protokółu. 

Głos zabrali: 

Waldemar Baran -  Panie Przewodniczący  proszę , aby materiały docierały  szybciej zgodnie ze 

statutem 7 dni przed sesja. 

Udział w głosowaniu wzięło 14radnych na stan obecnych na Sali obrad 14. Za przyjęciem 

informacji głosowało    11 radnych, głosów przeciw  nie było, wstrzymało się od głosu 2 

radnych.. Informacja została przyjęta przegłosowana i przyjęta większością głosów „za” 

Ad.6.     Interpelacje i zapytania radnych. 

 W interpelacjach głos zabrali: 

Henryk Kuca -  autobus szkolny  zatrzymuje się koło GOK w Tetyniu, nie zabiera dzieci, a 

powinien. 

- odsetki od PKP 

-Zwrócić się do firmy z Łozic o naprawę drogi   w Tetyniu od Ochrońskiej do lasu 

- jakie Wójt podjął działania w sprawie gazyfikacji gminy 

-jakie podjęto działania ws prawie podatku od wiatraków 

- czy jest zawarte porozumienie między starostwem a gmina na  budowę chodników, 

- w sprawie opłat za przyłącza kanalizacyjne Wójt powołuje się na zebrania wiejskie. 

Robert Sójka – chodzi o zakończenie  budowy chodników i zakończenie całej inwestycji, 

- jak jest zakończona sprawa wozu strażackiego  i poźniejsze zagospodarowanie , 



 

 

- jak jest stan prawny  z ustaleniem podatku od wiatraków, 

- zwrócić uwagę  na drogę powiatową  Kozielicach przy wyjeździe do Pyrzyc , jest dziura  - 

wniosek mieszkańców., 

- jaki jest spadek  w budżecie na rok 2018 w stosunku do roku poprzedniego. 

- był problem z drzewem koło kościoła , czy coś w tym kierunku zrobiono. 

(Całość zapytań radnych   jest na nagraniu, nagranie dostępne w pokoju nr 9) 

Ad.7.    Analiza oświadczeń majątkowych za rok 2016 

Przewodniczący Rady Gminy przekazał radnym uwagi Urzędu Skarbowego odnośnie 

oświadczeń majątkowych za rok 2016 

Ad.8.   Ocena realizacji zadań inwestycyjnych w roku 2017.  

Radni otrzymali informacje o inwestycji wraz z materiałami nas sesję . 

Głos zabrali: 

Henryk Kuca – remont drogi do Tatola, nie mieliśmy informacji 

Wójt Gminy – żeby było nas stać na taka droga inwestycję to byśmy zrobili, poprzednicy w tej 

sprawie nie zrobili nic. 

Robert Sójka – sprawa plaży w Czarnowie i Załężu. 

Wójt Gminy   - zleciłem konsultacje ,czekamy na dofinansowanie. 

Dariusz Zybała -  plaże ,czy złożono wniosek do WIR i na jakie pieniądze, 

(Całość zapytań radnych   jest na nagraniu, nagranie dostępne w pokoju nr 9) 

9.  Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości –działka  nr 

229/6 

Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały .Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały 

Głos zabrali: 

Henryk Kuca -  chodzi o cenę tej działki. 

Waldemar Baran – Wójt podjął negocjacje 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych na stan obecnych na Sali obrad 14.Za przyjęciem 

uchwały głosowało 1 4 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie. 



 

 

Ad.10.  Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości –działka  
nr 422/4 

Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały .Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddał 

pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych na stan obecnych na Sali obrad 14.Za 

przyjęciem uchwały głosowało 1 4 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała 

została przegłosowana i podjęta jednomyślnie. 

Ad.11. Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania  
mieszkaniowym  zasobem Gminy Kozielice na lata  2018-2022. 

Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały .Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt  uchwały . Wyjaśnień udzielił Wójt Gminy. Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały 

poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych na stan obecnych na Sali obrad 

14.Za przyjęciem uchwały głosowało 1 4 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. 

Uchwała została przegłosowana i podjęta jednomyślnie. 

Ad.12.  Projekt uchwały w sprawie  „Programu współpracy Gminy Kozielice z organizacjami 
pozarządowymi   oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie z dnia 24 kwietnia 2003 r. na rok 2018”. 

Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały .Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt  uchwały.  

Głos zabrali: 

Henryk Kuca – czy był organizowany  z organizacjami.  

Andrzej Chodanowski   - na BP Urzędu była informacja o możliwości  zgłaszania propozycji. 

Po zakończonej dyskusji . Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych na stan obecnych na Sali obrad 14.Za przyjęciem 

uchwały głosowało 1 4 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została 

przegłosowana i podjęta jednomyślnie 

Ad.13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu  na 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Kozielice 

Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały .Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt  uchwały. Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady Gminy 

projekt uchwały poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych na stan 

obecnych na Sali obrad 14.Za przyjęciem uchwały głosowało 1 4 radnych, głosów przeciw i 

wstrzymujących nie było. Uchwała została przegłosowana i podjęta jednomyślnie. 

Ad.14. Wniosek o zamontowanie przydomowej oczyszczani  ścieków  na terenie działki nr 209 w 
Trzeborzu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały wniosek. Wyjaśnień udzielił Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wniosek  poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 

radnych na stan obecnych na Sali obrad 14.Za wnioskiem  głosowało 1 4 radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących nie było. Wniosek został przegłosowany i zatwierdzony jednomyślnie. 



 

 

- wniosek o przyłącze do  budynku nr 33 i 33A w Mielnie Pyrzyckim. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały wniosek. Wyjaśnień udzielił Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy wniosek  poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 

radnych na stan obecnych na Sali obrad 14.Za wnioskiem  głosowało 1 4 radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących nie było. Wniosek został przegłosowany i zatwierdzony jednomyślnie. 

Ad.15. Projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu Gminy Kozielice na rok 2017- kwota 17.430,96  
zł  

Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały .Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt  uchwały. Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy. Do projektu uchwały zostanie dopisany 

paragraf o treści: 

-zmian a paragraf 8 ust.1 uchwały nr XVIII/116/16  w sprawie uchwalenia  budżetu gminy na 

rok 2017. 

Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu 

wzięło 14 radnych na stan obecnych na Sali obrad 14.Za przyjęciem uchwały głosowało 1 4 

radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było. Uchwała została przegłosowana i podjęta 

jednomyślnie Głosów w dyskusji nie było. 

Ad.16. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Kozielice na rok 2017 – kwota 
643.048,00,00 zł 

Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały .Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt  uchwały. Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy objaśniając poszczególne paragrafy. 

Głos zabrali: 

Henryk Kuca – ile nam zwróci ZGDO ze ściągniętych zaległości 

Wójt Gminy w tej chwili nie odpowiem. 

Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu 

wzięło 14 radnych na stan obecnych na Sali obrad 14.Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych na 

stan obecnych na Sali obrad 14. ZA przyjęciem uchwały głosowało  11 radnych, wstrzymało się 

od głosu 1 radny ( Baran), przeciw głosowało 2 radnych ( sójka, kuca) . Uchwała została 

przegłosowana i podjęta większością  głosów  „za: 

17. Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozielice  na lata 
2017-2027 

Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił  projekt uchwały .Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt  uchwały. Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy 

Głos zabrali: 

Henryk Kuca – brak załączników. 

Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddał pod głosowanie. Udział w głosowaniu 

wzięło 14 radnych na stan obecnych na Sali obrad 14.Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych na 



 

 

stan obecnych na Sali obrad 14. Za przyjęciem uchwały głosowało  13 radnych, przeciw 

głosowało   1 radny ( Kuca), głosów wstrzymujących nie było. Uchwała została przegłosowana i 

podjęta większością  głosów  „za: 

 

 

Ad.18. Odpowiedzi Wójta na zapytania radnych. 

Wójt Gminy  ustosunkował się do zapytań radnych. 

W sprawie zapytania radnego Kucy o autobus szkolny, w Tetyniu są dwa przystanki i na tych 

przystankach  zabierani i wysadzani są uczniowie, zabieranie dzieci koło GOK to tylko 

uprzejmość kierowcy 

- w sprawie gazyfikacji gminy jest to inwestycja . 

- w sprawie wiatraków podatku  - ko końca listopada powinniśmy wiedzieć więcej 

- umowa na chodniki jest zawarta. 

- przyłącza kanalizacyjne – przyłącze  jest w gestii mieszkańca , w Tetyniu mieszkańcy płaca 

50%/ 

Zapytania Sójki- w sprawie chodników w Kozielicach zakończenie do końca 20 grudnia 

- w sprawie samochodu OSP jeszcze nie wiem. 

Na zapytanie radnego Sójki w sprawie podatku od wiatraków i samochodu strażackiego 

odpowiem na piśmie. 

- wyjazd z Kozielic – firma chodnikowa uzupełni ubytki – odpowiem na piśmie. 

- drzewo koło kościoła  - jeszcze czekamy. 

 

(Całość odpowiedzi na zapytania radnych     jest na nagraniu, nagranie dostępne w pokoju nr 9) 

19.  Wnioski stałych komisji. 

 Wnioski komisji były rozpatrywane w trakcie sesji. 

20.  Wolne wnioski. 

 We wolnych wnioskach głos zabrali: 

Waldemar Baran -  w sprawie podatków na terenie gminy Kozielice – pozostaną na poziomie 

roku poprzedniego. 

- jeśli sesje maja odbywać się GOK to proponuje kupić zegar na ścianę  i żeby było ciepło. 



 

 

Robert Sójka- czy mogę prosić , niektóre osoby, aby spokojniej  podchodziły do swoich 

obowiązków, 

Henryk Kuca – art. 30 ustawy o pracownikach  samorządowych przeczytam go                       

‘’Pracownik samorządowy zatrudniony na stanowisku urzędniczym, w tym kierowniczym 

stanowisku urzędniczym, nie może wykonywać zajęć pozostających w sprzeczności lub 

związanych z zajęciami, które wykonuje w ramach obowiązków służbowych, 

wywołujących uzasadnione podejrzenie o stronniczość lub interesowność oraz zajęć 
sprzecznych z obowiązkami wynikającymi z ustawy.”     

 dotyczy Wójta , ponieważ pracował w firmie wiatrakowej  istnieje podejrzenie o 

interesowność. 

Wójt Gminy – radny Kuca   musze złożyć oświadczenie , nigdy w tej firmie która stawiała 

wiatraki u nas nie pracowałem i nie pracuję, jeśli Pan zarzuca mi interesowność  to proszę 

zgłosić do prokuratury 

Ad.21.  Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 

Po zakończonej dyskusji i wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

podziękował  wszystkim za udział w obradach XXVI Sesji Rady Gminy i stwierdził, że podjęte 

uchwały na obradach sesji są prawomocne. O terminie obrad następnej sesji radni zostaną 

powiadomieni. 

Uwaga!. 

(Całość  przebiegu sesji jest nagrana , nagranie dostępne w pokoju nr 9 UG.) 

Protokółowała 

Inspektor 

M. Strankowska 

 

 

 

 


